
Aan de Raad van de gemeente Rijswijk
Stadhuis
Rijswijk

Rijswijk, 11 augustus 2021.

Geachte raadsleden,

Bijgaand zend ik u een afschrift van mijn zienswijze over de voorgestelde wijziging van de 
hondenkaart.

Beoordeling of het loslopen van honden verantwoord is wordt door burgemeester en wethouders 
uitsluitend getoetst aan de veiligheid van honden en aan ecologische belangen. De veiligheid van 
mensen, die graag ongehinderd door honden wensen te wandelen in parken en groenstroken in deze 
gemeente speelt blijkbaar geen enkele rol. Ik vind dit onbegrijpelijk.

Ik ben van mening, dat bij de besluitvorming over het hondenbeleid en de hondenkaart alsnog moet 
worden getoetst in hoeverre het los laten lopen van honden in deze gemeente moet worden beperkt 
in het belang van de veiligheid van de bewoners. Ik verzoek u dit te bevorderen.

Voorts wijs ik er op, dat het nut van een hondenbeleid en een hondenkaart m.i. staat of valt met 
handhaving. Ik heb in de afgelopen periode de indruk gekregen, dat die zeer tekort schiet. Ik 
verzoek u daarom te bevorderen, dat daaraan in de toekomst nadrukkelijk aandacht wordt 
geschonken.

Met vriendelijke groet,


